
1 | S t r o n a  

 

Rada Miejska w Brzesku 
Radni - Sesja 

Protokół nr XVII/2019 

XVII Sesja Rady Miejskiej w Brzesku 

18 grudzień 2019 r.   

Obrady rozpoczęto 18 grudnia 2019 roku o godz. 13:00, a zakończono o godz. 17:18  

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Barbara Borowiecka, 

2. Franciszek Brzyk, 

3. Ewa Chmielarz-Żwawa, 

4. Marcin Ciurej, 

5. Jadwiga Dadej, 

6. Piotr Duda, 

7. Barbara Górczewska, 

8. Marek Górski, 

9. Maria Kądziołka, 

10. Leszek Klimek, 

11. Maria Kucia, 

12. Adam Kwaśniak, 

13. Anna Lubowiecka, 

14. Zbigniew Łanocha, 

15. Karol Mróz, 

16. Bogusław Sambor, 

17. Jarosław Sorys, 

18. Kamil Trąba, 

19. Bartłomiej Turlej, 

20. Adrian Zaleśny. 

Nieobecny: Radny Rafał Cichoński – usprawiedliwiony.    

 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu druk nr 1 i 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka otworzyła  obrady XVII Sesji Rady 

Miejskiej w Brzesku kadencji 2018 – 2023, zwołanej na dzień 18 grudnia  2019 r. - stwierdziła, 

że obrady sesji są prawomocne, gdyż zgodnie z listą obecności - na ogólną liczbę 21 radnych, 

w sesji uczestniczy 20 radnych. 

Serdecznie powitała Wysoką Radę,  

 Pana Tomasza Latochę – Burmistrza Brzeska,  

 Pana Grzegorza Bracha wice Burmistrza,  
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 Panią Celinę Łanocha – Skarbnika Gminy Brzesko,  

 Sekretarza Gminy - Pana Stanisława Sułka,  

 Radcę Prawną Urzędu Miejskiego Pana Dominika Zycha, 

 przedstawicieli jednostek pomocniczych Gminy Brzesko w osobach Pań i Panów 

Sołtysów oraz Pań i Panów Przewodniczących Zarządów Osiedli, 

 Panów Komendantów: Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej Piotra Słowiaka, 

 Przedstawiciela Komendy Policji w Brzesku – Naczelnika Wydziału Prewencji 

Pana Wacława  Dańca; 

 Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Brzesko 

 pracowników Urzędu Miejskiego,  

 mieszkańców oraz wszystkie te osoby, które nie wymieniła z imienia i nazwiska 

oraz pełnionych funkcji i sprawowanych godności, a którzy są tutaj dzisiaj z nami, 

 przedstawicieli mediów,  

  wszystkich tych, którzy są z nami  dzięki transmisji sesji. 

 A szczególnie ciepło powitała młodzież wraz z rodzicami – którzy  w dniu 

dzisiejszym odbiorą Stypendia za szczególne osiągnięcia w dziedzinie nauki i sportu 

z rąk Pana Tomasza Latochy Burmistrza Brzeska - stypendia zostaną wręczone na 

początku sesji. 

Przewodnicząca poinformowała , że obrady Sesji Rady Miejskiej w Brzesku są transmitowane 

i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  i dźwięk, osoby, które pozostaną na 

sali wyrażają zgodę na transmisję oraz  rejestrację. Wydano stosowne instrukcje – klauzule 

informacyjne, które są umieszczone:  

• w Biuletynie Informacji Publicznej, 

• na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Brzesku; 

• na drzwiach wejściowych na Salę Obrad;  

• na tablicach ogłoszeń Urzędu Miejskiego. 

 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Maria Kądziołka - zapytała, czy są uwagi i wnioski do 

przesłanego radnym porządku obrad sesji?. 

Burmistrz Tomasz Latocha zgłosił do porządku obrad sesji wniosek o wprowadzenie dwóch 

projektów uchwał w sprawach: 

1. Zmiana w porządku obrad sesji wprowadzenie projektu uchwały w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Brzesko, w roku szkolnym 2019/2020 w pkc. 

7 ppkt."n";. 

2. Zmiana w porządku obrad sesji wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

Statutu Miejskiego Centrum Obsługi Oświaty, stanowiącego załącznik do Uchwały Nr 

XIII/108/2019 Rady Miejskiej w Brzesku, z dnia 16 października 2019 r. w sprawie 

utworzenia jednostki budżetowej " Miejskie Centrum Obsługi Oświaty" oraz nadania 

jej Statutu w pkc.7 ppkt."o";. 

Pan Burmistrz przedstawił uzasadnienie dot. potrzeby podjęcia przedmiotowych uchwał 

jw.  
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Radny Zbigniew Łanocha zgłosił formalny wniosek o zmianę  w porządku obrad sesji  

w sprawie ściągnięcia z porządku obrad sesji w pkc.7 ppkt."e" projektu uchwały w sprawie 

odrzucenia wniosku Sołectwa Jasień o przeznaczenie środków z funduszu soleckiego na rok 

2020. Radny uzasadnił swój wniosek tym, iż Pani Sołtys wsi Jasień nie została poinformowana 

w terminie 7 dni od daty złożenia wniosku o źle zaplanowanym zadaniu, a gmina 

zaakceptowała wszystkie zadania przedstawione przez Sołtysa do funduszu sołeckiego min. 

dot. remontu Sali katechetycznej. 

Sekretarz Stanisław Sułek  przedstawił  szczegółowe  wyjaśnienia dot. wniosku Radnego 

Zbigniewa Łanochy  dot.  przyczyn odrzucenia wniosku do Funduszu Sołeckiego Sołectwa 

Jasień. Przedstawił warunki  ustawowe składania wniosków do Funduszu Sołeckiego, które są 

zadaniem własnym gminy.  

Przewodnicząca Maria Kądziołka zarządziła sprawdzenie qworum i poddała pod głosowanie 

zgłoszone wnioski jak niżej: 

 

1. Głosowano w sprawie:   

Zmiana w porządku obrad sesji wprowadzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej 

ceny jednostki paliwa w Gminie Brzesko, w roku szkolnym 2019/2020 w pkc. 7 ppkt."n";.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

Imienne wyniki głosowania: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Marcin Ciurej, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Marek Górski, Maria Kądziołka, Leszek 

Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, 

Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Rafał Cichoński. 

 

2. Głosowano w sprawie: 

Zmiana w porządku obrad sesji wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu 

Miejskiego Centrum Obsługi Oświaty, stanowiącego załącznik do Uchwały Nr XIII/108/2019 

Rady Miejskiej w Brzesku, z dnia 16 października 2019 r. w sprawie utworzenia jednostki 

budżetowej "Miejskie Centrum Obsługi Oświaty" oraz nadania jej Statutu w pkc.7 ppkt."o"; 

 Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 
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Imienne wyniki głosowania: 

ZA (20) – Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Marcin Ciurej, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Marek Górski, Maria Kądziołka, Leszek 

Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, 

Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Rafał Cichoński; 

3. Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana w porządku obrad sesji – poprzez ściągnięcie z porządku obrad projektu uchwały - 

pkc.7 ppkt."e"- projektu uchwały w sprawie odrzucenia wniosku Sołectwa Jasień                              

o przeznaczenie środków z funduszu sołeckiego na rok 2020.pdf.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

Wyniki imienne: 

ZA (6) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Marcin Ciurej, Barbara Górczewska, Marek Górski, Adam 

Kwaśniak, Zbigniew Łanocha; 

PRZECIW (12) - Franciszek Brzyk, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Maria Kądziołka, Leszek 

Klimek, Maria Kucia, Anna Lubowiecka, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Kamil Trąba, 

Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) - Barbara Borowiecka, Jarosław Sorys; 

NIEOBECNI (1) - Rafał Cichoński. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Maria Kądziołka  przedstawiła  porządek obrad XVII sesji 

Rady Miejskiej w Brzesku zwołanej na dzień 18 grudnia   2019 r. z wprowadzonymi zmianami. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wnioski i pytania do Posłów, Senatorów, Radnych Sejmiku Województwa Małopolskiego, 

Starosty Brzeskiego, Komendanta Powiatowego Policji oraz Powiatowej Straży Pożarnej            

w Brzesku. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z realizacji uchwał Rady Miejskiej podjętych za okres od 

ostatniej sesji. 

6. Sprawozdania z posiedzeń komisji stałych i doraźnych. 
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7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2019; 

b) zmiany Uchwały Nr IV/30/2019 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 30 stycznia 2019 r.                 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej; 

c) zmiany uchwały o emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania i wykupu; 

d) zmiany uchwały o emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania i wykupu; 

e) odrzucenia wniosku Sołectwa Jasień o przeznaczenie środków z funduszu sołeckiego na rok 

2020; 

f) Uchwała Budżetowa Gminy Brzesko na rok 2020. 

1) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej ; 

2) przedstawienie opinii wszystkich komisji; 

3) odczytanie stanowiska Komisji Gospodarki Finansowej; 

4) przedstawienie stanowiska Burmistrza i ewentualnej autopoprawki; 

5) głosowanie autopoprawki Burmistrza; 

6) głosowanie poprawek nieuwzględnionych przez Burmistrza w autopoprawce - 

zgłoszonych przez radnych; 

7) głosowanie projektu uchwały budżetowej w brzmieniu obejmującym 

przegłosowane autopoprawki. 

g) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko; 

h) przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Brzesku na rok 2020; 

i) przyjęcia planu pracy komisji Rewizyjnej na rok 2020; 

j) zmiany uchwały w sprawie nadania Statutu Miejskiego Ośrodka Kultury w Brzesku; 

k) zmiany uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na drogach 

gminnych, dla których zarządcą jest Burmistrz Brzeska; 

l) przejęcia od Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad zadania publicznego 

zarzadzania drogą krajową; 

m) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Brzesko na rok 2020; 

n) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Brzesko w roku szkolnym 2019/2020. 
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o) zmiana Statutu Miejskiego Centrum Obsługi Oświaty , stanowiącego załącznik do Uchwały 

Nr XIII/108/2019 Rady Miejskiej w Brzesku, z dnia 16 października 2019 r. w sprawie 

utworzenia jednostki budżetowej " Miejskie Centrum Obsługi Oświaty" oraz nadania jej 

Statutu. 

8. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w sprawie udzielonych odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania za okres od ostatniej sesji. 

9. Interpelacje radnych. 

10. Zapytania radnych. 

11. Zapytania przewodniczących jednostek pomocniczych Gminy i odpowiedzi na nie. 

12. Wolne wnioski i zapytania. 

13. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej  Maria Kądziołka  w imieniu Rady Miejskiej      

w Brzesku złożyła gratulacje wszystkim obecnym na sali obrad stypendystom za wybitne 

osiągnięcia i wysokie wyniki w nauce. 

Burmistrz Tomasz Latocha złożył gratulacje wszystkim stypendystom za ich wybitne 

osiągnięcia jak również  nauczycielom i  rodzicom. 

 Nastąpiło uroczyste wręczenie stypendiów przez Burmistrza Brzeska.  

Wręczono listy gratulacyjne rodzicom i  stypendia uczniom. 

 

Ad. 3. Wnioski i pytania do Posłów, Senatorów, Radnych Sejmiku Województwa 

Małopolskiego, Starosty Brzeskiego, Komendanta Powiatowego Policji oraz Powiatowej 

Straży Pożarnej w Brzesku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Maria Kądziołka  otworzyła dyskusje w tym punkcie obrad 

– zapytała czy ktoś  z radnych chciałby zabrać   głos, nie widzi, dziękuję; w związku z 

powyższym  zamknęła  dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Ad.4. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Maria Kądziołka  poinformowała, że w  materiałach na 

sesje przekazane zostało sprawozdanie Burmistrza z Jego międzysesyjnej działalność. Wobec 

powyższego zgodnie z § 14 ust. 1 załącznika Nr 5 do Statutu Gminy- Regulaminu Rady 

Miejskiej – w Brzesku otworzyła  dyskusję.  Zapytań do złożonego przez Burmistrza Brzeska 

nie było.  
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Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z realizacji uchwał Rady Miejskiej podjętych 

za okres od ostatniej sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Maria Kądziołka  poinformowała, że  okresie objętym 

sprawozdaniem odbyła się sesja w dniu 27 listopada 2019. W materiałach na sesje 

otrzymaliśmy sprawozdanie  Burmistrza  z realizacji uchwał Rady Miejskiej podjętych na w/w 

sesji. Mając powyższe na uwadze przewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła  dyskusję w tym 

punkcie obrad. Zapytała czy są zapytania do przedmiotowego sprawozdania – zapytań nie było, 

wobec powyższego - zamknęła  dyskusję w punkcie jw.  

Ad.6. Sprawozdania z posiedzeń komisji stałych i doraźnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Maria Kądziołka  – przypomniała, że  z materiałami na 

dzisiejszą sesję radni otrzymali wnioski podjęte przez wszystkie Komisje Rady Miejskiej, 

dlatego otwierając dyskusję, poinformowała, że nie będziemy ich odczytywać. Poprosiła               

o zadawanie pytań do opinii, wniosków i stanowisk podjętych na posiedzeniach Komisji Rady 

Miejskiej.   

Pytań do sprawozdań z posiedzeń komisji stałych i doraźnych nie było, wobec powyższego – 

zamknęła dyskusje w tym punkcie obrad. 

Ad. 7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2019; 

 

Otwierając dyskusję w tym punkcie obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej  Maria 

Kądziołka  poinformowała, iż projekt uchwały omawiany był na wszystkich Komisjach Rady 

Miejskiej. 

Poprosiła Panią Celinę Łanocha Skarbnika Gminy o wprowadzenie i omówienie projektu 

uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Skarbnik Celina Łanocha - szczegółowo omówiła projekt uchwały jw. wraz z autopoprawką 

Burmistrza Brzeska - wyjaśniła czego dotyczy wprowadzona autopoprawka. 

Pytań radnych brak. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny  przedstawił projekt uchwały                   

z autopoprawką, a Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały 

pod głosowanie jak niżej:  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2019; 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, 

Barbara Górczewska, Marek Górski, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Anna 

Lubowiecka, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, 

Adrian Zaleśny; 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Adam Kwaśniak, Zbigniew Łanocha; 

 

NIEOBECNI (1) - Rafał Cichoński: 

 

Uchwała Nr XVII/ 130/2019 – uchwała została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705152,uchwala-nr-xvii1302019-z-dnia-18-

grudnia-2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-budzetowej-gminy-brzesko-na.html 

 

 

b) zmiany Uchwały Nr IV/30/2019 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 30 stycznia 2019 r.           

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej; 

 

 

Otwierając dyskusję w tym punkcie obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej  Maria 

Kądziołka  poinformowała, iż projekt uchwały omawiany był na wszystkich Komisjach Rady 

Miejskiej  – Poprosiła Panią Celinę Łanocha Skarbnika Gminy o wprowadzenie i omówienie 

projektu uchwały wraz autopoprawką. 

 

Skarbnik Celina Łanocha dokonała szczegółowego omówienia projektu uchwały jw. wraz      

z autopoprawką Burmistrza Brzeska - wyjaśniła czego dotyczy wprowadzona autopoprawka. 

Pytań radnych brak. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kamil Trąba  odczytał projekt uchwały                                

z autopoprawką, a Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały 

pod głosowanie jak niżej:  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr IV/30/2019 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 30 stycznia 2019 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej; 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, 

Barbara Górczewska, Marek Górski, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Anna 

Lubowiecka, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, 

Adrian Zaleśny; 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Adam Kwaśniak, Zbigniew Łanocha; 

NIEOBECNI (1) - Rafał Cichoński; 

 

Uchwała Nr XVII/ 131/2019 – uchwała została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705157,uchwala-nr-xvii1312019-z-dnia-18-grudnia-

2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-nr-lv302019-rady-miejskiej-.html 

 

c) zmiany uchwały o emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania i wykupu; 

 

Otwierając dyskusję w tym punkcie obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej  Maria 

Kądziołka  poinformowała, iż projekt uchwały omawiany był na Komisjach Rady Miejskiej  – 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705152,uchwala-nr-xvii1302019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-budzetowej-gminy-brzesko-na.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705152,uchwala-nr-xvii1302019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-budzetowej-gminy-brzesko-na.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705157,uchwala-nr-xvii1312019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-nr-lv302019-rady-miejskiej-.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705157,uchwala-nr-xvii1312019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-nr-lv302019-rady-miejskiej-.html
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Poprosiła Panią Celinę Łanocha Skarbnika Gminy o wprowadzenie i omówienie projektu 

uchwały. 

 

Skarbnik Celina Łanocha dokonała szczegółowego omówienia projektu uchwały jw.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Radny  Adam Kwaśniak zapytał,  jaki koszt finansowy poniesie gmina dodatkowo przez 

obsługę obligacji o kolejne lata, które przesuwamy, czy jest to już obliczone.  

 

Na zapytanie odpowiedziała Skarbnik Gminy Pani Celina Łanocha, poinformowała, iż 

kwota nie jest jeszcze obliczona, ale na pewno będzie to koszt wyższy niż wysokość marzy       

w chwili obecnej. Będziemy negocjować by te koszty były jak najmniejsze.   

  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny odczytał projekt uchwały,                          

a Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod głosowanie 

jak niżej:  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały o emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania i wykupu; 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 
ZA (14) -Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Maria Kądziołka, 

Leszek Klimek, Maria Kucia, Anna Lubowiecka, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław 

Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny: 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Marcin Ciurej, Barbara Górczewska, Marek 

Górski, Adam Kwaśniak, Zbigniew Łanocha; 

 

NIEOBECNI (1) - Rafał Cichoński; 

 

Uchwała nr XVII/132/2019 – uchwała została podjęta.  

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705161,uchwala-nr-xvii1322019-z-dnia-18-grudnia-

2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-o-emisji-obligacji-komunaln.html 

 

d) zmiany uchwały o emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania i wykupu; 

 

Otwierając dyskusję w tym punkcie obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej  Maria 

Kądziołka  poinformowała, iż projekt uchwały omawiany był na Komisjach Rady Miejskiej  – 

Poprosiła Panią Celinę Łanocha Skarbnika Gminy o wprowadzenie i omówienie projektu 

uchwały. 

Skarbnik Celina Łanocha dokonała szczegółowego omówienia projektu uchwały jw. 

Pytań radnych brak. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705161,uchwala-nr-xvii1322019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-o-emisji-obligacji-komunaln.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705161,uchwala-nr-xvii1322019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-o-emisji-obligacji-komunaln.html
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kamil Trąba przedstawił projekt uchwały, natomiast 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod głosowanie jak 

niżej:  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały o emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania i wykupu; 

 Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Maria 

Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Anna Lubowiecka, Karol Mróz, Bogusław Sambor, 

Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Marcin Ciurej, Barbara Górczewska, Marek 

Górski, Adam Kwaśniak, Zbigniew Łanocha; 

NIEOBECNI (1) - Rafał Cichoński; 

 

Uchwała nr XVII/133/2019 uchwała została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705164,uchwala-nr-xvii1332019-z-dnia-18-grudnia-

2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-o-emisji-obligacji-komunaln.html 

 

e) odrzucenia wniosku Sołectwa Jasień o przeznaczenie środków z funduszu sołeckiego na 

rok 2020; 

 

Otwierając dyskusję w tym punkcie obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka  

poinformowała, iż projekt uchwały był omawiany tylko na Komisji Gospodarki Finansowej 

oraz Gospodarki Komunalnej. 

W dyskusji nad projektem uchwały  wzięli udział: 

 

Radny Zbigniew Łanocha – zapytał,  parking przy cmentarzu w Jasieniu również został 

wykonany ze  środków z Funduszu Sołeckiego  to dlaczego remont sali katechetycznej nie 

może być wykonany z tych środków?, skoro zarówno parkingu jak budynku właścicielem jest 

Parafia w Jasieniu. W 2018 roku jedno z sołectw naszej gminy miało podobny problem  

z budżetem i środki z Funduszu Sołeckiego nie zostały im cofnięte, dot. to Wokowic. 

Radna Ewa Chmielarz-Żwawa odniosła się bardzo szczegółowo do projektu uchwały  

w sprawie odrzucenia sołectwa Jasień.  

Skarbnik Celina Łanocha – jako autor projektu uchwały odpowiedziała na   zapytania Radnej 

dot.  sposobu opracowania przedmiotowego projektu uchwały, wzorowania się na uchwałach 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705164,uchwala-nr-xvii1332019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-o-emisji-obligacji-komunaln.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705164,uchwala-nr-xvii1332019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-o-emisji-obligacji-komunaln.html
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innych samorządów, braku podstawy prawnej by można było te środki budżetowe wydatkować 

co może skutkować tym, iż RIO może nam unieważnić uchwałę budżetową  

w części Funduszu Sołeckiego dla wszystkich sołectw, nawet wówczas gdybyśmy nawet nie  

przedstawiali powyższego projektu pod  dyskusje i głosowanie.  

Radna Ewa Chmielarz-Żwawa (Ad Vocem) – odniosła się do wyjaśnień Pani Skarbnik – 

stwierdziła, iż można wniosek odrzucić w części dot. punktu katechetycznego, a nie w całości 

ponieważ całkowite pozbawienie środków finansowych Sołectwa Jasień  jest nie w porządku. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach – odniósł się do wątpliwości wskazanych  

w wypowiedzianych radnych, a dot. braku podstawy prawnej, aby można było  środki 

budżetowe z funduszu sołeckiego wydatkować przez Sołectwo Jasień. Burmistrz przypomniał 

zapisy ustawowe w tym zakresie. Wyjaśnił, iż Pan Burmistrz nie może odrzucić wniosku, robi 

to Rada Miejska podejmując taką uchwałę, co w tym momencie jest czynione. Orzecznictwo 

jest jednoznaczne, wniosek odrzuca się w całości.  

Skarbnik Celina Łanocha (Ad Vocem) - orzecznictwo jest jednoznaczne, wniosek odrzuca 

się w całości niezależnie od tego, czy zawiera jedno czy kilka przedsięwzięć, stąd też taki 

projekt uchwały. 

Burmistrz Tomasz Latocha – zwrócił uwagę, iż wcale to nie oznacza, że jeśli w Sołectwie 

Jasień nie będą realizowane zadania z Funduszu Sołeckiego,  to nie będzie nic realizowane. 

Podejmowanie ryzyka, że z tego powodu w stosunku do  wszystkich innych sołectw może 

zostać uchylona  uchwała budżetowa, jest zbyt duże. Propozycje zawarte w uchwale zostały 

bardzo dogłębnie przeanalizowane pod kątem formalno – prawnym, jak i merytorycznym. 

Środki w ramach Funduszu Sołeckiego  nadal znajdują  się w budżecie i nie oznacza to, że 

inwestycje nie będą realizowane tak jak kiedyś, niezależnie od tego czy będą pochodzić                 

z Funduszu Sołeckiego, czy też budżetu gminy.                                             

Radny Jarosław Sorys -  stwierdził, iż przykro jest, że Fundusz Sołecki tak jak w roku 

ubiegłym stwarza nam również w tym roku kłopoty. Sprawa ta była omawiana na posiedzeniu 

wspólnym Komisji Gospodarki Finansowej oraz Komisji Gospodarki Komunalnej,  w której 

jest członkiem. Jeśli faktycznie występuje zagrożenie, które może spowodować odrzucenie 

Funduszu w innych sołectwach,  to nie możemy sobie na takie ryzyko pozwolić.  W roku 

ubiegłym było jedno sołectwo, które również nie zdążyło ze złożeniem wniosków do Funduszu 

Sołeckiego i nie stało się tak, że sołectwo zostało całkowicie pozbawione środków 

finansowych. W związku z powyższym Komisja Gospodarki Finansowej oraz Komisja 

Gospodarki Komunalnej podjęły wniosek do Burmistrza, by zostały zabezpieczone w budżecie 

gminy środki finansowe na dla Sołectwa Jasień. Tym wnioskiem wychodzimy naprzeciw, bo 

każdy z nas nie jest bezbłędny. Sam będzie głosował za takim wnioskiem, by w ciągu roku 

budżetowego znalazły się środki finansowe na te wskazane zadania w Jasieniu, których stan 

prawny zostanie wcześniej uregulowany.  

Radny  Leszek Klimek – poinformował, że na Komisji Gospodarki Komunalnej zgłosił 

wniosek do Burmistrza, by środki, które są zabezpieczone na Sołectwo Jasień były  

przeznaczone na zadania,  które Sołectwo wskaże w ciągu roku budżetowego.  Poprosił 

Burmistrza, by  te środki pozostały na Jasieniu.  
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W tym momencie głos zabrała Mieszkanka Jasienia, która zwróciła się do Burmistrza i Rady 

Miejskiej  w sprawie zabezpieczenia w budżecie Sołectwa Jasień środków finansowych na 

realizacje wskazanych inwestycji. Pani zwróciła uwagę na ujęcie w  Funduszu Sołeckim 

realizacji zadania jakim jest remont sali katechetycznej w Jasieniu  i spraw z tym związanych. 

Przedstawiła  wnioski i opinie mieszkańców Jasienia do sposobu rozdysponowania środków     

w ramach Funduszu Sołeckiego, przytoczyła przebieg Zebrania Wiejskiego Sołectwa Jasień      

w czasie kiedy były ustalane zadania do Funduszu, przebieg dyskusji. Winą całego  zamieszania 

obarczyła  Sołtys wsi Jasień oraz radnego Zbigniewa Łanochę. Na zakończenie wystąpienia 

Pani zwróciła się do Pani Sołtys oraz  Radnego Zbigniewa Łanochy,  aby na przyszłość przy  

ustalaniu zadań do realizacji posiłkować się doświadczeniami innych Sołectw w tym zakresie. 

Podziękowała za umożliwienie jej wystąpienia na sesji  i  przeprosiła za zachowanie niektórych 

mieszkańców z Jasienia, którzy występują na sesjach i obrażają wszystkich wokoło.  

Burmistrz Tomasz Latocha  poinformował iż ma nadzieję, że wszystkie tutaj złożone 

wyjaśnienia  wyczerpują temat w całości. Podziękował mieszkance Jasienia za zabranie głosu, 

zapewnił,  iż nie przez fundusz sołecki, ale w innej formie zostaną przekazane środki finansowe 

na rozwój Sołectwa Jasień. Rozwój Gminy jest najważniejszy i każda miejscowość, jak i miasto 

będą miały - w tym budżecie - zabezpieczone środki finansowe. Warto współpracować ze sobą, 

bo dzięki temu dużo uda się zrobić.  

Radny Zbigniew Łanocha odniósł się do wypowiedzi mieszkanki Jasienia  - propozycje zadań 

do zrealizowania były podane na Zebraniu Wiejskim, to nie Pani Sołtys i Radny wymyślili 

sobie te zadania.  

Głos zabrał Radny Kamil Trąba, który odniósł się do poruszanej kwestii, przypomniał  

przebieg zebrania w Sołectwie Jasień, przedstawił na nim  swoje uwagi do zaproponowanych 

wniosków. Zgłosił ten fakt na Zebraniu Wiejskim Radnemu Zbigniewowi Łanocha                           

i poinformował go, iż należało te zadania wcześniej skonsultować z pracownikami Urzędu 

Miejskiego.  Na przyszłość należy wcześniej konsultować takie propozycje w Urzędzie. 

Głos zabrała Sołtys wsi Jasień Monika Rożek - przedstawiła w jaki sposób wytypowane były 

propozycje zadań do Funduszu Sołeckiego wsi Jasień. Odniosła się do wypowiedzi Radnego 

Kamila Trąby, przedstawiła wynik rozmowy z Burmistrzem Brzeska  dot.  ujęcia w  wykazie 

zadań  remontu sali katechetycznej w Jasieniu. Poinformowała o przeprowadzonych 

rozmowach w Urzędzie dot. możliwości typowania zadań do Funduszu Sołeckiego. Doceniła 

zaangażowanie mieszkańców w działalność Sołectwa Jasień za co bardzo dziękuję i życzyła 

wszystkiego dobrego. Ma nadzieję, że popełnione w związku z tym przedsięwzięciem błędy 

zostaną w przyszłości wyeliminowane. 

Przewodnicząca Maria Kądziołka przed głosowaniem nad projektem uchwały, przypomniała 

wypowiedź Pani Skarbnik i jej obawy, że po wprowadzeniu przedmiotowych zadań  

zaproponowanych przez Sołectwo Jasień do uchwały budżetowej może to  skutkować 

unieważnieniem w części uchwały i pozbawieniem środków z Funduszu Sołeckiego wszystkich 

sołectw. Pani Przewodnicząca nawiązała również do wypowiedzi Pana Burmistrza, który 

zapewnił, iż na pewno nie pozostawi Sołectwa Jasień bez środków w trakcie roku budżetowego. 

Pozostawiła tę kwestię do rozważenia przez radnych. Ponadto, zwróciła uwagę na zasadę 

wspólnego działania pomiędzy Radnymi, Sołtysami oraz Burmistrzem. 

Radny Jarosław Sorys -  odniósł się do wypowiedzi zarówno przedstawiciela mieszkańców 

jak i Pani Sołtys wsi Jasień. Zwrócił uwagę, że jeśli są zapewnienia Pana Burmistrza, iż nie 
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pozostawi Sołectwa bez środków, to niepotrzebne jest zaniepokojenie mieszkańców z tego 

powodu. 

W związku z wyczerpanie listy osób chcących wziąć udział w dyskusji – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej Maria Kądziołka zamknęła dyskusję i poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej Adriana Zaleśnego o  przedstawienie projektu uchwały, po czym poddała projekt  

uchwały pod głosowanie jak niżej:  

Głosowano w sprawie: 

odrzucenia wniosku Sołectwa Jasień o przeznaczenie środków z funduszu sołeckiego na 

rok 2020; 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: 

ZA (13) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Maria 

Kądziołka, Maria Kucia, Anna Lubowiecka, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, 

Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

PRZECIW (6) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Marcin Ciurej, Barbara Górczewska, Marek Górski, 

Adam Kwaśniak, Zbigniew Łanocha; 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) - Leszek Klimek; 

NIEOBECNI (1) - Rafał Cichoński; 

 

Uchwała nr XVII/134/2019 – uchwała została podjęta. 
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705166,uchwala-nr-xvii1342019-z-dnia-18-grudnia-

2019-r-w-sprawie-odrzucenia-wniosku-solectwa-jasien-o-przez.html 

 

f) Uchwała Budżetowa Gminy Brzesko na rok 2020. 

Otwierając dyskusję Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka  poinformowała, 

że projekt Uchwały Budżetowej na 2020 rok omawiany był na wszystkich komisjach Rady 

Miejskiej. 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Celina Łanocha, która przedstawiła opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej  w Krakowie, która jest pozytywna z zastrzeżeniami, o  których informowała 

na komisjach. 

        2) przedstawienie opinii wszystkich komisji; 

Poszczególni Przewodniczący stałych komisji Rady Miejskiej przedstawili kolejno  

podjęte opinie i wnioski o projekcie Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2020. 

 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705166,uchwala-nr-xvii1342019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-odrzucenia-wniosku-solectwa-jasien-o-przez.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705166,uchwala-nr-xvii1342019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-odrzucenia-wniosku-solectwa-jasien-o-przez.html
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        3) odczytanie stanowiska Komisji Gospodarki Finansowej; 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Finansowej Bogusław Sambor przedstawił 

treść pozytywnej opinii  komisji Gospodarki Finansowej o projekcie Uchwały 

Budżetowej Gminy Brzesko na 2020 rok. 

  4) przedstawienie stanowiska Burmistrza i ewentualnej autopoprawki; 

 

Pani Skarbnik Celina Łanocha w imieniu Burmistrza zgłosiła 2  autopoprawki do 

projektu Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na 2020 rok. Objaśniła na czym polega 

autopoprawka nr 1 i autopoprawka nr 2.  

          Pytań radnych brak. 

      5) głosowanie autopoprawki Burmistrza - w tym przypadku autopoprawek nie   

głosowano. 

      6) głosowanie poprawek nieuwzględnionych przez Burmistrza w autopoprawce -   

zgłoszonych przez radnych;- nie było takich autopoprawek. 

      7) głosowanie projektu uchwały budżetowej w brzmieniu obejmującym zgłoszone                          

autopoprawki przez Pana Burmistrza. 

 W dyskusji wzięli udział: 

 

Radny Adam Kwaśniak - zapytał w sprawie wysokości zadłużenia Gminy Brzesko, 

przytoczył wielkości zadłużenia budżetu gminy w poszczególnych latach, przedstawił 

planowane wielkości zadłużenia na rok 2020, poprosił o wyjaśnienie skąd wzięła się różnica    

w wielkości planowanego zadłużenia gminy w wysokości 5 mln. złotych.  

Na zapytanie Radnego  szczegółowej odpowiedzi udzieliła Pani Celina Łanocha Skarbnik 

Gminy.  

Radny Adam Kwaśniak (Ad Vocem) –  podziękował za wyjaśnienie. Ponadto radny odniósł 

się do przedstawionego projektu budżetu na rok 2020 w zakresie planowanych dochodów do 

budżetu gminy min.  sprzedaży mienia gminnego, wzrostu z tytułu opłat parkingowych, braku 

w budżecie  gminy zadania inwestycyjnego budowa kanalizacji w centrum miasta, budowy 

odkrytego basenu. Jest to pierwszy projekt budżetu nowego Burmistrza Tomasza Latochy, więc  

udziela kredytu zaufania i zagłosuje za jego przyjęciem. Radny ma nadzieję, że Gmina przetrwa 

ten trudny czas. 

Radny Jarosław Sorys zabrał głos w temacie planowanych inwestycji ujętych w projekcie 

budżetu na rok przyszły, takich jak: budowa drogi do terenów przemysłowych, budowa 

chodnika na ulicy Piastowskiej w Brzesku - radny przedstawił własne obawy do realizacji  tej 

inwestycji oraz finansowania budowy sali gimnastycznej w północnej części Gminy Brzesko 

w miejscowości Mokrzyska.  

Na zapytania radnego odpowiedział szczegółowo Burmistrz Tomasz Latocha w zakresie: 

zagospodarowania terenów inwestycyjnych Jadowniki – Rędziny,  budowa chodnika na ul. 

Piastowskiej, realizacji  inwestycji oraz braku możliwości dofinansowania budowy sali 
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gimnastycznej w północnej części Gminy Brzesko w miejscowości Mokrzyska. Wszystkie te 

inwestycje będą realizowane  racjonalnie, rozsądnie i systematycznie.  

Radny Jarosław Sorys –  poruszył temat dot. propozycji nabycia do zasobów gminnych 

nieruchomości gruntowych  w Jadownikach, o które stara się już od kilku lat.  Mówił o tym  na 

posiedzeniach komisji, dot. to propozycji nabycia przez gminę dwóch działek w Jadownikach 

celem odwodnienia terenów przy ul. Wschodniej i ulic przyległych. Jeśli w trakcie roku  byłaby 

szansa nabycia tych działek do zasobów gminnych to może należałoby rozważyć ich zakup  

w pierwszej kolejności i wykonać rów odwadniający ul. Wschodnią w Jadownikach. 

Burmistrz Tomasz Latocha odpowiedział, że przedstawiony temat był zgłaszany przez 

radnego wcześniej,  dlatego dokonano rozeznania możliwości nabycia tych działek  

w Jadownikach. Temat ten jest przedmiotem analizy wydziału merytorycznego, trwają prace 

przygotowawcze. Jeśli w ciągu przyszłego roku nie będzie jakiś większych przeszkód to ten 

temat będziemy chcieli załatwić. 

Radny Bogusław Sambor – jako przewodniczący Komisji Gospodarki  Finansowej, a zarazem 

mieszkaniec gminy odniósł się do przedstawionego, jakże trudnego w obecnych czasach 

projektu budżetu gminy na  2020 rok. Radny wskazał  trudności jakie towarzyszyły 

przygotowaniu powyższego projektu budżetu. Powyższy projekt zabezpiecza podstawowe 

potrzeby mieszkańców, a jednocześnie pozwala  dobrze patrzeć w przyszłość. Radny zwrócił 

się do radnych o pozytywne głosowanie za  przedłożonym projektem budżetu na rok 2020. 

W związku z wyczerpaniem listy radnych chcących zabrać głos w do dyskusji Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Maria Kądziołka  zamknęła dyskusję w tym punkcie obrad.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kamil Trąba przedstawił projekt uchwały wraz ze 

zgłoszonymi przez Burmistrza autopoprawkami,  a Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria 

Kądziołka poddała projekt uchwały pod głosowanie jak niżej:  

Głosowano w sprawie:  

głosowanie projektu uchwały budżetowej w brzmieniu obejmującym autopoprawki. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Marcin Ciurej, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Marek Górski, Maria Kądziołka, Leszek 

Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, 

Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny. 

NIEOBECNI (1) - Rafał Cichoński 

Burmistrz Tomasz  Latocha podziękował Radzie Miejskiej za wsparcie i jednogłośnie 

przegłosowanie projektu budżetu Gminy Brzesko  na rok 2020. 
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UCHWAŁA NR XVII/135/2019 

UCHWAŁA BUDŻETOWA GMINY BRZESKO NA ROK 2020. – uchwała została 

podjęta.https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705167,uchwala-nr-xvii1352019-z-dnia-

18-grudnia-2019-r-uchwala-budzetowa-gminy-brzesko-na-rok-2020.html 

 

g) projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko; 

Skarbnik Gminy Celina Łanocha dokonała szczegółowego omówienia projektu uchwały jw.  

Pytań w dyskusji brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny przedstawił projekt uchwały wraz          

z autopoprawkami,  nastepnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała 

projekt uchwały pod głosowanie jak niżej:  

Głosowano w sprawie: 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko; 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Marcin Ciurej, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Marek Górski, Maria Kądziołka, Leszek 

Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, 

Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

NIEOBECNI (1) - Rafał Cichoński. 

Uchwala Nr XVll/136/2019 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko – uchwała została podjęta.  

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705168,uchwala-nr-xvii1362019-z-dnia-18-grudnia-

2019-r-w-sprawie-wieloletniej-prognozy-finansowej-gminy-brz.html 

 

20 minutowa przerwa w obradach. 

Obrady wznowione po przerwie. 

 

 

h) projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Brzesku na rok 

2020; 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka  zawnioskowała o wprowadzenie 

autopoprawek do planu pracy Rady Miejskiej w miesiącu listopadzie tj. Przyjęcia rocznego 

programu współpracy Gminy Brzesko z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 r, natomiast w miesiącu grudniu dopisać 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705167,uchwala-nr-xvii1352019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-uchwala-budzetowa-gminy-brzesko-na-rok-2020.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705167,uchwala-nr-xvii1352019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-uchwala-budzetowa-gminy-brzesko-na-rok-2020.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705168,uchwala-nr-xvii1362019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-wieloletniej-prognozy-finansowej-gminy-brz.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705168,uchwala-nr-xvii1362019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-wieloletniej-prognozy-finansowej-gminy-brz.html
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Przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów   Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Brzesko na rok 2021; 

Innych pytań brak. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka  zarządziła sprawdzenie quorum.   

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kamil Trąba przedstawił projekt uchwały wraz  

z autopoprawkami,  następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała 

projekt uchwały pod głosowanie jak niżej:  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Brzesku na rok 2020;  
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) - Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr 

Duda, Barbara Górczewska, Marek Górski, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, 

Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, 

Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (2) - Barbara Borowiecka, Rafał Cichoński; 

Uchwała nr XVII/137/2019 – uchwała została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705170,uchwala-nr-xvii1372019-z-dnia-18-

grudnia-2019-r-w-sprawie-przyjecia-planu-pracy-rady-miejskiej-w-brz.html 

 

 

i) projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji Rewizyjnej na rok 2020; 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka  – przypomniała, że projekt uchwały 

również był omawiany na posiedzeniach komisji. 

Głosów w dyskusji brak. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka  zarządziła sprawdzenie quorum.   

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny  przedstawił projekt uchwały,  

następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod 

głosowanie jak niżej:  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia planu pracy komisji Rewizyjnej na rok 2020;  
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705170,uchwala-nr-xvii1372019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-przyjecia-planu-pracy-rady-miejskiej-w-brz.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705170,uchwala-nr-xvii1372019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-przyjecia-planu-pracy-rady-miejskiej-w-brz.html
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Wyniki imienne: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Marcin Ciurej, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Marek Górski, Maria Kądziołka, Leszek 

Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, 

Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Rafał Cichoński. 

Uchwała nr XVII/138/2019 – uchwała została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705171,uchwala-nr-xvii1382019-z-dnia-18-

grudnia-2019-r-w-sprawie-przyjecia-planu-pracy-komisji-rewizyjnej-n.html 
 

 

j) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania Statutu Miejskiego 

Ośrodka Kultury w Brzesku; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka  – przypomniała, że projekt uchwały  był 

omawiany na posiedzeniach komisji. 

Głosów w dyskusji brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kamil Trąba przedstawił projekt uchwały,  

nastepnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod 

głosowanie jak niżej:  

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie nadania Statutu Miejskiemu Ośrodkowi Kultury w Brzesku;.  
 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Marcin Ciurej, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Marek Górski, Maria Kądziołka, Leszek 

Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, 

Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

NIEOBECNI (1) - Rafał Cichoński. 

Uchwała nr XVII/139/2019 – uchwała została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705172,uchwala-nr-xvii1392019-z-dnia-18-

grudnia-2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-w-sprawie-nadania-statutu-m.html 

 

k) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za 

zajęcie pasa drogowego na drogach gminnych, dla których zarządcą jest Burmistrz 

Brzeska; 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka – przypomniała, że projekt uchwały 

również był omawiany na posiedzeniach komisji. 

Głosów w dyskusji brak. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705171,uchwala-nr-xvii1382019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-przyjecia-planu-pracy-komisji-rewizyjnej-n.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705171,uchwala-nr-xvii1382019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-przyjecia-planu-pracy-komisji-rewizyjnej-n.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705172,uchwala-nr-xvii1392019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-w-sprawie-nadania-statutu-m.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705172,uchwala-nr-xvii1392019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-w-sprawie-nadania-statutu-m.html
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny przedstawił projekt uchwały,  

nastepnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod 

głosowanie jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na drogach 

gminnych, dla których zarządcą jest Burmistrz Brzeska;  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Maria 

Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Anna Lubowiecka, Karol Mróz, Bogusław Sambor, 

Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Marcin Ciurej, Barbara Górczewska, Marek 

Górski, Adam Kwaśniak, Zbigniew Łanocha; 

NIEOBECNI (1) - Rafał Cichoński. 

 

Uchwała nr XVII/140/2019- uchwała została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705173,uchwala-nr-xvii1402019-z-dnia-18-

grudnia-2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-w-sprawie-wysokosci-stawek-.html 

 

 

l) projekt uchwały w sprawie  przejęcia od Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych                     

i Autostrad zadania publicznego zarzadzania drogą krajową; 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka  – poinformowała, że projekt uchwały był 

omawiany na posiedzeniach komisji. 

Głosów w dyskusji brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kamil Trąba przedstawił projekt uchwały,  

następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod 

głosowanie jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

przejęcia od Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad zadania publicznego 

zarzadzania drogą krajową; 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705173,uchwala-nr-xvii1402019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-w-sprawie-wysokosci-stawek-.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705173,uchwala-nr-xvii1402019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-w-sprawie-wysokosci-stawek-.html
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Wyniki imienne: 

 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Marcin Ciurej, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Marek Górski, Maria Kądziołka, Leszek 

Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, 

Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Rafał Cichoński; 

Uchwała nr XVII/141/2019 uchwała została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705175,uchwala-nr-xvii1412019-z-dnia-18-

grudnia-2019-r-w-sprawie-przejecia-od-generalnej-dyrekcji-drog-kraj.html 

m) projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                                 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Brzesko na rok 2020; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka  – przypomniała, że projekt uchwały 

również był omawiany na posiedzeniach Komisji. 

Głosów w dyskusji brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny przedstawił projekt uchwały,  

następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod 

głosowanie jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Brzesko na rok 2020; 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Marcin Ciurej, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Marek Górski, Maria Kądziołka, Leszek 

Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, 

Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

 

NIEOBECNI (1) - Rafał Cichoński. 

 

Uchwała nr XVII/142/2019 uchwała została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705177,uchwala-nr-xvii1422019-z-dnia-18-

grudnia-2019-r-w-sprawie-przyjecia-gminnego-programu-profilaktyki-i.html 

 

n) projekt uchwały w sprawie  określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Brzesko w roku szkolnym 2019/2020. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka – poinformowała, że  projekt powyższej 

uchwały nie był omawiany na posiedzeniach komisji, zwróciła się do Burmistrza Brzeska  

o omówienie powyższej uchwały. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705175,uchwala-nr-xvii1412019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-przejecia-od-generalnej-dyrekcji-drog-kraj.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705175,uchwala-nr-xvii1412019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-przejecia-od-generalnej-dyrekcji-drog-kraj.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705177,uchwala-nr-xvii1422019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-przyjecia-gminnego-programu-profilaktyki-i.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705177,uchwala-nr-xvii1422019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-przyjecia-gminnego-programu-profilaktyki-i.html
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Burmistrz Tomasz Latocha dokonał szczegółowego omówienia projektu uchwały w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Brzesko w roku szkolnym 2019/2020. 

Głosów w dyskusji brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kamil Trąba odczytał projekt uchwały,  

następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod 

głosowanie jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Brzesko w roku szkolnym 2019/2020. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Marcin Ciurej, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Marek Górski, Maria Kądziołka, Leszek 

Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, 

Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Rafał Cichoński. 

Uchwała nr XVII/143/2019 – uchwała została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705178,uchwala-nr-xvii1432019-z-dnia-18-

grudnia-2019-r-w-sprawie-okreslenia-sredniej-ceny-jednostki-paliwa-.html 

 

o) projekt uchwały w sprawie  zmiana Statutu Miejskiego Centrum Obsługi Oświaty, 

stanowiącego załącznik do Uchwały Nr XIII/108/2019 Rady Miejskiej w Brzesku, z dnia 

16 października 2019 r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej "Miejskie Centrum 

Obsługi Oświaty" oraz nadania jej Statutu. 

Głosów w dyskusji brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny przedstawił projekt uchwały,  

następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod 

głosowanie jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

zmiana Statutu Miejskiego Centrum Obsługi Oświaty , stanowiącego załącznik do Uchwały Nr 

XIII/108/2019 Rady Miejskiej w Brzesku, z dnia 16 października 2019 r. w sprawie utworzenia 

jednostki budżetowej " Miejskie Centrum Obsługi Oświaty" oraz nadania jej Statutu. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705178,uchwala-nr-xvii1432019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-okreslenia-sredniej-ceny-jednostki-paliwa-.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705178,uchwala-nr-xvii1432019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-okreslenia-sredniej-ceny-jednostki-paliwa-.html
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Wyniki imienne: 

ZA (14) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Maria 

Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Anna Lubowiecka, Karol Mróz, Bogusław Sambor, 

Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

PRZECIW (6) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Marcin Ciurej, Barbara Górczewska, Marek Górski, 

Adam Kwaśniak, Zbigniew Łanocha; 

NIEOBECNI (1) - Rafał Cichoński; 

Uchwała nr XVII/144/2019 – uchwała została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705182,uchwala-nr-xvii1442019-z-dnia-18-

grudnia-2019-r-w-sprawie-zmiany-statutu-miejskiego-centrum-obslugi-.html 

 

Ad. 8. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w sprawie udzielonych odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania za okres od ostatniej sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poinformowała, że informacja jw. została 

radnym załączona w materiałach na sesję. Zapytała, czy w tym temacie są zapytania radnych?- 

zapytań brak. 

Ad. 9. Interpelacje radnych. 

 

Interpelacje zgłosili: 

Radna Ewa Chmielarz - Żwawa interpelacja w sprawie funkcjonowania Rad Nadzorczych  

w Spółkach Gminy Brzesko. 

 Radny Leszek Klimek interpelacje w sprawie wstawienia znaków drogowych w Jasieniu. 

 

Ad. 10. Zapytania radnych. 

              Zapytań brak. 

 

 

Ad. 11. Zapytania przewodniczących jednostek pomocniczych Gminy i odpowiedzi na nie. 
            Zapytań brak. 

 

Ad. 12. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radny Franciszek Brzyk zapytał w sprawie zwoływania sesji w godzinach porannych. Radny 

poprosił o uzasadnienie podjętej decyzji przez Panią Przewodniczącą, że sesje Rady Miejskiej 

odbywają się w godzinach popołudniowych.  

 Do zapytania radnego odniosła się Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka. 

Poinformowała iż przeprowadziła rozmowy z radnymi w tym temacie i sesje Rady nadal będą 

się odbywać w godzinach takich jak w chwili obecnej, czyli o godz.13.00. 

Radny Franciszek Brzyk poprosił o uzasadnienie tej decyzji. Radny podał przykład sąsiednich 

gmin gdzie sesje odbywają się w godzinach porannych, uzasadnił swój wniosek. Radny 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705182,uchwala-nr-xvii1442019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-zmiany-statutu-miejskiego-centrum-obslugi-.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1705182,uchwala-nr-xvii1442019-z-dnia-18-grudnia-2019-r-w-sprawie-zmiany-statutu-miejskiego-centrum-obslugi-.html
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ponownie zgłosił wniosek formalny, by obrady sesji odbywały się w godzinach 

wcześniejszych, porannych.  

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka odpowiedziała na zapytanie radnego 

Brzyka. Konsultacje  przeprowadziła z radnymi zawodowo aktywnymi. Uznała, że osoby na 

emeryturze są w stanie dostosować się do tych godzin. Ponadto Pani przewodnicząca odniosła 

się do wniosku radnego dot. możliwości zabierania głosu przez różne osoby w pkc.3. porządku 

obrad sesji oraz godzin  rozpoczynania obrad sesji w gminach sąsiednich.  

  Radny Franciszek Brzyk – zaznaczył, że często rozmawia również z mieszkańcami, osobami 

przez których zostaliśmy jako radni wybrani i mieszkańcy od nas oczekują pozytywnych 

efektów pracy, a sam tego niestety nie widzi.  

Przewodnicząca Maria Kądziołka przypomniała  jak przebiegały obrady sesji  

w przedniej kadencji, które trwały niekiedy do późnych godzin wieczornych. Zauważyła, iż 

wszystko co robimy to robimy z myślą  o naszych mieszkańcach,  by żyło się im lepiej.  

W najbliższym czasie sesje będą się odbywać tak jak dotychczas, przeprowadzi ponadto  

ponownie konsultacje w tym temacie z radnymi i udzieli odpowiedzi. 

Radny Franciszek Brzyk – poinformował, że w związku z odpowiedzią Pani Przewodniczącej 

pozostawia swój wniosek jako wniosek formalny. Poprosił ponadto  o przeprowadzenie 

konsultacji,  ale ze wszystkimi radnymi,  oraz odniósł się do wypowiedzi przewodniczącej dot.  

odbywania się sesji Rady Miejskiej w poprzedniej kadencji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poinformowała, że wniosek radnego nie 

zostanie poddany  pod głosowanie, gdyż  jednoznacznie wynika z obowiązujących przepisów , 

ze zwoływanie sesji i ustalanie porządku obrad jest obowiązkiem  przewodniczącego Rady. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poinformowała, że wpłynęły do niej 

pisma Klubu Radnych PiS – odczytała treść pisma dot.  

1) wyboru nowego przewodniczącego klubu Radnych PIS; 

2)  pismo Radnej Jadwigi Dadej, która złożyła rezygnacje z członkostwa w Klubie  

Radnych PiS. 

Głos zabrała Radna Jadwiga Dadej – która uzasadniła swój złożony wniosek – rezygnację         

z członkostwa w Klubie Radnych PiS. 

Radny Jarosław Sorys – wyjaśnił, że nie był obecny  na  spotkaniu Klubu więc trudno jest mu 

się do tego odnieść, jednak zapisy zawarte w Regulaminie Klubu pozostawia pod rozwagę 

koleżankom i kolegom z Klubu. 

W tym miejscu Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka oraz Burmistrz Tomasz 

Latocha złożyli wszystkim  życzenia  z okazji Świąt Bożego Narodzenia.  
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Ad. 13. Zamknięcie obrad Sesji. 

Po wyczerpaniu  porządku obrad  Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka 

zamknęła obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Brzesku zwołanej na dzień 18 grudnia   

2019 r. 

(nagranie sesji – płyta CD stanowi załącznik go protokołu). 

 

                                                                                            Przewodnicząca Rady Miejskiej  

                                                                                                              w Brzesku  

                                                                                                      (-)  mgr Maria Kądziołka  

  

 

Przygotował(a): Inspektor Marta Kółkowska Biuro Rady Miejskiej  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


